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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 

 
KLASA:024-05/23-01/28 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-14 
Rijeka, 24. 10. 2023.  

 

ZAPISNIK 
SA 5. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

5. sjednica VMO Turnić održana je 24. listopada 2023. godine (utorak) u 18:00 sati u prostorijama 
Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Nikola Jurić, predsjednik VMO  
 Nada Jelinić-Starčević, članica VMO 
 Niko Laća, član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni:  

 Damir Aldžić, zamjenik predsjednika VMO 
 Nada Vidnić-članica VMO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Turnić, Nikola Jurić i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Prometno rješenje povećanja sigurnosti prometa na raskrižju Giuseppe Carabino 
i Antuna Kosića Rika –izvješće sa sastanka u TD Rijeka-plus d.o.o. 

2. Dopuna malih komunalnih akcija  za 2024. godinu –ovisi o zaključku točke 1 
3. Uvođenje Vijeća građana – upoznavanje Vijeća sa Pismom Gradonačelnika 
4. Dopisi građana  
5. Razno 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 4. sjednice VMO Turnić: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR TURNIĆ 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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AD 1 Prometno rješenje povećanja sigurnosti prometa na raskrižju Giuseppe Carabino i Antuna 
Kosića Rika –izvješće sa sastanka u TD Rijeka-plus d.o.o. 
 
Predsjednik Vijeća Nikola Jurić je obavijestio članove Vijeća o sastanku sa stručnom službom u TD 
Rijeka –plus d.o.o. koji je održan dana 10.listopada 2023. godine i upoznao ih sa preporučenim 
prijedlogom za povećanje sigurnosti prometa u gore navedenim ulicama. Naime, Vijeće je iniciralo 
sastanak i potiče rješavanje problema sigurnosti za sve sudionike u prometu na spomenutom 
raskrižju, pri tome uvažavajući zahtjeve građana. Vijeće prepoznaje problematiku kao jednu od 
važnijih na području MO i ne želi zanemariti sigurnosno stanje po sudionike u prometu, naročito 
djecu radi blizine škole ali smatra da se ne može postići željeni učinak ako se cijelo raskrižje u 
građevinskom smislu ne rekonstruira i proširi kolnik Ulice A.K. Rika, osiguraju dodatna parkirna 
mjesta kao zamjena za izgubljena predloženim djelomičnim zahvatom izgradnje otoka u jako 
uskom dijelu ulice A.K. Rika. Vijeće je nakon duže rasprave jednoglasno donijelo slijedeći: 
 

Zaključak:  

1. Vijeće je suglasno s prijedlogom struke da se postojeći pješački prijelaz premjesti 
zapadnije sredstvima prioriteta MO Turnić za 2023. godinu. 

2. Vijeće nije suglasno s predloženim prometnim rješenjem izgradnje cestovnog otoka, a 
pogotovo nije suglasno sa zahvatom koji podrazumijeva postavu stupića i ograničavanje 
parkiranja bez izgradnje zamjenskih parkirnih mjesta i proširenja kolnika ulice A.K. Rika. 

 

AD 2  Dopuna malih komunalnih akcija za 2024. godinu –ovisi o zaključku točke 1 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da o ovoj točki nije potrebno glasovati iz razloga što nije prihvaćen 
zahtjev iz točke1. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedlog 
 
 
AD 3  Uvođenje Vijeća građana – upoznavanje Vijeća sa Pismom Gradonačelnika 
 
Predsjednik Vijeća je upoznao članove sa pismom Gradonačelnika i provođenju aktivnosti od strane 
Grada Rijeke i udruge „Smart“ za Vijeća građana, te preporuke da se u rad Vijeća građana aktivno 
uključe i sadašnja Vijeća prenoseći iskustva dosadašnjeg rada i najaktualnije potrebe građana na 
području MO Turnić. Gradonačelnik se nada poboljšati rad mjesne samouprave na taj način. 
Upoznao je i članove Vijeća sa odgovorom Pročelnice Verene Lelas-Turak u pogledu upita 
(postavljen na 4. sjednici Vijeća MO Turnić) za povećanje naknada za rad sadašnjih članova Vijeća. 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijet slijedeći: 
 
Zaključak:  
Prije i sada Vijeće je uvijek radilo u interesu i na dobrobit svih građana u skladu sa svojim 
ovlastima i mogućnostima. Zaključuje se da Vijeće građana nije potrebno kako bi se povećao 
interes građana za mjesnu samoupravu, već je potrebno da Uprava radi na poboljšanju 
komunikacije legalno izabranih Vijeća sa Upravnim odjelima i komunalnim i trgovačkim 
društvima.  
 
Za raspravu su se nakon donošenja zaključka javila dva člana Vijeća čije je izlaganje potvrdilo Vijeće:  
  

1. Član Vijeća Niko Laća iz dosadašnjeg iskustva u radu Vijeća (ovo mu je treći mandat) tvrdi 
da ne vidi problem u radu Vijeća koje je oduvijek radilo u interesu svih građana. 

 
2. Članica Vijeća Nada Starčević-Jelinić smatra da bi se novac koji je predviđen za financiranje 

Vijeća građana trebao rasporediti na vijeća mjesnih odbora. 
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AD 4  Dopisi građana 
 
Predsjednik Vijeća dao je na razmatranje pristigle dopise građana te predložio radnje kako kako 
slijedi: 

 e-mail građana - Traži se uklanjanje nepoželjne vegetacije i čišćenje parkirališta u Ulici 
Antuna Barca sjeverno od kućnih brojeva 10 do 20.  
- Zatražen je termin čišćenja radi obavijesti stanarima od strane Rijeka-plusa,  ali nema 

odgovora,  te se predlaže poslati požurnica  
 e-mail: građanke: traži se uspostava novog voznog reda prometovanja linije 2A , odnosno 

ostanak na trasi kao u vrijeme gradnje D 403.  
- Predlaže se uputiti upit (e-mailom) na KD Autotrolej prije konačnog očitovanja Vijeća 

 e-mail KD Čistoća u pogledu paleži posuda za komunalni otpad u Ulici A. Barca 9 dostavljena 
je informacija kako je 3 puta u toku godine zapaljen kontejner ali MO Turnić  nema saznanja 
te se  
- Predlaže se zatražiti pojašnjenje u vezi te činjenica i uputiti ponovno upit KD Čistoća 

putem e-maila  
 tel. prijava stanara Bračke 8 i Zvonimirove 1 o nedovršenim radovima nakon izgradnje 

prometnice D 403 sa pripadajućom opremom u dijelu oko zone zahvata te potreba za 
sanacijom i ograđivanjem opasnih mjesta 
- Predlaže se i dalje pratiti stanje i slati požurnice odgovornim osobama u Hrvatske Ceste 

d.o.o. dok traje garantni rok nakon puštanja u promet prometnice D 403 
 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo sve prijedloge i prenesene informacije primilo 

na znanje 
 
 
AD 5 Razno  
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat .   

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 

 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Turnić: 
 

Nikola Jurić 
 

 


